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Gdańsk, 02.02.2023 r. 

 

 

PROTOKÓŁ 

XXVII SESJI RADY DZIELNICY PIECKI-MIGOWO 
 

 

1. XXVII sesja Rady Dzielnicy Piecki-Migowo rozpoczęła się o godz. 19:25 w czwartek 

02.02.2023 r. w siedzibie Rady Dzielnicy (lokal 220, ul. Jaśkowa Dolina 105 w Gdańsku) 

po zebraniu kworum. 

2. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski otworzył obrady XXVII sesji Rady 

Dzielnicy Piecki-Migowo oraz stwierdził ich prawomocność (obecnych 11 radnych). 

3. Wybór protokolanta. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski powiedział, 

że sam sporządzi protokół z XXVII sesji. 

4. Przyjęcie porządku obrad. 

4.1. Przyjęto porządek obrad. 

(11 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”) 

5. Zatwierdzenie protokołu z XXVI sesji Rady Dzielnicy Piecki-Migowo. 

5.1. Zatwierdzono protokół z XXVI sesji Rady Dzielnicy Piecki-Migowo. 

(10 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się”) 

6. Dyskusja i podjęcie uchwały w sprawie zmiany trasy linii autobusowych nr 127 i 168. 

6.1. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski i Przewodniczący Zarządu 

Dzielnicy Łukasz Świacki przedstawili propozycje zmian trasy linii autobusowych 

nr 127 i 168 przygotowanych przez Zarząd Transportu Miejskiego w Gdańsku. 

Poinformowali, że zostały one poddane pod dyskusję na profilu Rady Dzielnicy 

na portalu społecznościowym Facebook. Po przeanalizowaniu opinii mieszkańców 

został wypracowany projekt uchwały, który negatywnie opiniuje propozycję 

likwidacji zajazdów linii autobusowej nr 127 do przystanku „Wileńska”, ponieważ 

taka zmiana miałaby negatywny wpływ na dużą grupę mieszkańców, głównie osób 

starszych, korzystających z przystanku „Wileńska”, którzy straciliby bezpośredni 

dojazd do Oliwy i Zaspy, w tym szpitala. Natomiast, propozycja zmiany trasy linii 

autobusowej nr 168 w taki sposób, aby kursowała do Wrzeszcza PKP przez 

Dzielnicę Piecki-Migowo, miałaby zostać zaopiniowana pozytywnie, ponieważ 

taka zmiana polepszyłaby ofertę komunikacyjną Dzielnicy Piecki-Migowo poprzez 

nowe połączenie bezpośrednie z Kokoszkami i Jasieniem oraz dodatkowe kursy 

z częstotliwością 20-30 minut. 

6.2. Mieszkanka korzystająca z przystanku „Wileńska” wyraziła swój sprzeciw 

dot. propozycji zmian przygotowanych przez Zarząd Transportu Miejskiego 

w Gdańsku. Powiedziała, że rejon ul. Wileńskiej jest to najstarszy zakątek 

Dzielnicy i mieszkają tam osoby starsze, którym zabrano już część kursów linii 

autobusowej nr 184, a kolejne zmiany prowadziłyby, jej zdaniem, do likwidacji 

przystanku „Wileńska”. Dodała też, że forsowana przez miasto budowa trasy 
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budynków mieszkalnych w tej okolicy i należy się temu zdecydowanie 

przeciwstawiać. 

6.3. Radny Miasta Gdańska Przemysław Malak powiedział, że Gdańsk w ostatnim 

czasie dokonuje wielu złych zmian w komunikacji miejskiej, od kontrowersji 

przy wdrażaniu systemu „Fala”, podwyżek cen biletów jednorazowych 

i miesięcznych, do oprotestowanego układu komunikacyjnego po otwarciu trasy 

tramwajowej tzw. Nowej Warszawskiej. 

6.4. Podjęto Uchwałę Nr XXVII/64/2023 Rady Dzielnicy Piecki-Migowo w sprawie 

zmiany trasy linii autobusowych nr 127 i 168. 

(11 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”) 

7. Dyskusja i podjęcie uchwały w sprawie uruchomienia linii tramwajowej z krańcówki 

Brętowo PKM do pętli Stogi. 

7.1. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski przedstawił projekt uchwały, 

który zawiera wniosek o uruchomienie linii tramwajowej z krańcówki Brętowo 

PKM do pętli Stogi, zapowiadanej wiele lat wcześniej przez przedstawicieli 

Zarządu Transportu Miejskiego w Gdańsku. 

7.2. Radny Miasta Gdańska Przemysław Malak powiedział, że Zarząd Transportu 

Miejskiego w Gdańsku odkłada uruchomienie tej linii, argumentując to brakiem 

środków finansowych. Powiedział, że rozważa utworzenie petycji online, 

aby nagłośnić ten problem i pokazać, jak wielu mieszkańców potrzebuje takiego 

połączenia.  

7.3. Podjęto Uchwałę Nr XXVII/65/2023 Rady Dzielnicy Piecki-Migowo w sprawie 

uruchomienia linii tramwajowej z krańcówki Brętowo PKM do pętli Stogi. 

(11 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”) 

8. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej Rady Dzielnicy Piecki-Migowo dot. kontroli realizacji 

budżetu za rok 2022. 

8.1. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski poinformował, że dyskusja 

na ten temat została przeprowadzona przed formalnym rozpoczęciem sesji 

w oczekiwaniu na zebranie kworum. Wśród głównych wniosków przedstawionych 

przez Olgę Strojny w imieniu Komisji Rewizyjnej były: zwrócenie uwagi 

na terminy festynów szkolnych, które odbywają się dzień po dniu, rozważenie 

potrzeby finansowania przez Radę Dzielnicy zajęć dodatkowych w szkołach, 

ponieważ korzysta z nich mało osób (przede wszystkim uczniowie, w godzinach 

lekcyjnych), egzekwowanie wymogów promocji i przygotowywania plakatów 

(w kilku przypadkach nie zostały zachowane terminy regulaminowe). Dodała, 

że sprawozdania za projekty zrealizowane w 2022 roku są kompletne. 

8.2. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Łukasz Świacki dodał, że ma zapewnienie 

wicedyrektora Dyrekcji Rozbudowy Miasta Gdańska, że przetarg na realizację 

Parku Uphagenów zostanie ogłoszony w lutym. 

9. Dyskusja na temat priorytetów budżetowych na rok 2023. 

9.1. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Łukasz Świacki przedstawił analizę wniosków 

budżetowych zgłoszonych przez mieszkańców na rok 2023. Złożono 96 wniosków 

na łączną kwotę 910 964 zł. 
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9.2. Radny Grzegorz Giżewski powiedział, że docenia wnioski, które są napisane 

realnie, ze szczegółowym kosztorysem, ponieważ wiele wniosków zawiera 

znacznie zawyżone ceny. 

10. Dyskusja i podjęcie uchwały w sprawie wniosku o przyznanie dodatkowych środków 

finansowych na realizację przedsięwzięcia z zakresu rozwoju infrastruktury. 

10.1. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Łukasz Świacki powiedział, że w tym roku 

Zarząd Dzielnicy proponuje przeznaczyć niewykorzystane środki finansowe 

z poprzedniego roku w kwocie 13 000 zł na „Oświetlenie boiska przy 

ul. Królewskie Wzgórze”, ponieważ jest to projekt, na który Rada Dzielnicy 

przeznaczyła pierwsze środki kilka lat wcześniej i został właśnie wykonany projekt 

budowlany z kosztorysem, który pozwala oszacować dokładny koszt inwestycji 

(niecałe 100 000 zł). Jeśli Rada Dzielnicy dołoży jeszcze brakującą kwotę 

z budżetu na rok 2023, to będzie można przystąpić do realizacji tego projektu. 

W przeciwnym razie, środki finansowe wydane na projekt budowlany mogą zostać 

zmarnowane. 

10.2. Podjęto Uchwałę Nr XXVII/66/2023 Rady Dzielnicy Piecki-Migowo w sprawie 

wniosku o przyznanie dodatkowych środków finansowych na realizację 

przedsięwzięcia z zakresu rozwoju infrastruktury. 

(11 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”) 

11. Informacje Zarządu Dzielnicy Piecki-Migowo. 

11.1. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Łukasz Świacki powiedział, że odbyło się 

spotkanie w sprawie przedłużenia umowy na wieloletnią dzierżawę budynku 

Przychodni „Morena”. Poinformował, że jest możliwość, aby w warunkach umowy 

zawrzeć warunki, np. zobowiązanie dzierżawcy do wykonania remontu budynku. 

11.2. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Łukasz Świacki poinformował, że Straż 

Miejska w Gdańsku wystosowała list, w którym przedstawiła statystykę 

interwencji na terenie Dzielnicy w roku 2022, najwięcej z nich dotyczyło 

parkowania. 

12. Komunikaty i wolne wnioski. 

12.1. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski powiedział, że startuje 

kolejna edycja Budżetu Obywatelskiego. 

12.2. Radny Miasta Gdańska Przemysław Malak zwrócił uwagę, że nieobecność jednej 

radnej sprawia, że obrady mogą przebiegać w spokojnej i merytorycznej 

atmosferze. 

12.3. Radny Ryszard Kłos przypomniał, że zbliża się 4. rocznica wyborów do Rady 

Dzielnicy i ważną cechą powinno być wzajemne zaufanie, którego brakuje mu 

do Radnej Anety Kramek. Jest ona równocześnie członkiem Rady Nadzorczej 

LWSM „Morena”, a zdaniem Radnego Ryszarda Kłosa członkowie Rady 

Nadzorczej LWSM „Morena” postępują niezgodnie z przepisami prawa 

i regulaminami. Powiedział, że 24.10.2022 r. odbyło się posiedzenie Rady 

Nadzorczej LWSM „Morena”, podczas którego zgodnie z porządkiem obrad miał 

zostać odwołany Zastępca Prezesa Zarządu LWSM „Morena” Rafał Ziembiński. 

Po przyjęciu porządku obrad okazało się, że Rafał Ziembiński złożył rezygnację 
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dzień wcześniej, czyli Rada Nadzorcza, przyjmując porządek obrad, wiedziała, 

że mają się dziać zupełnie inne rzeczy niż zapisane w porządku obrad. 

12.4. Radna Aneta Kramek powiedziała, że czuje się obrażona słowami Radnego 

Ryszarda Kłosa. Dodała, że w czasie posiedzenia Rady Nadzorczej LWSM 

„Morena” postępowała zgodnie z opiniami prawnika i jej zdaniem żaden regulamin 

nie został złamany. 

12.5. Radna Beata Kochanowska powiedziała, że uwagi Radnego Ryszarda Kłosa 

są niestosowne i zapytała, czego oczekuje w tej sprawie od Rady Dzielnicy. 

12.6. Radny Ryszard Kłos odpowiedział, że niczego nie oczekuje od Rady Dzielnicy, 

chciał tylko wyrazić swoje zastrzeżenia. 

12.7. Został złożony wniosek o odwołanie Radnej Moniki Matwiejszyn z funkcji 

Zastępcy Przewodniczącego Rady Dzielnicy. Przewodniczący Rady Dzielnicy 

Mateusz Zakrzewski stwierdził, że wniosek spełnia wymogi formalne i zgodnie 

ze Statutem Dzielnicy będzie procedowany na następnej sesji. 

13. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski zamknął obrady XXVII sesji Rady 

Dzielnicy Piecki-Migowo o godz. 20:45. 

 

 

Protokół sporządził: Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski 


